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1. Welkom en opening  

De voorzitter, Edmund Sedney, opent de vergadering om 19.30 uur en heet de aanwezigen welkom.   

 

De aanwezigen nemen een minuut stilte in acht ter nagedachtenis aan de overleden leden van de 

vereniging Jan Willem van Bussel, Cees van der Hijden en Roy van der Lely.  

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Ingekomen stukken/mededelingen  

Ingekomen stukken 

Geen 

Mededelingen 

Er zijn geen schriftelijke vragen binnengekomen en geen mededelingen. 

 

3. Goedkeuring notulen ALV 7 mei 2024 

Tekstueel/naar aanleiding van  

De notulen zijn vrij snel na de vergadering in mei in concept gepubliceerd en ook voorafgaand aan 

deze vergadering gepubliceerd. Hierop zijn geen vragen of opmerkingen gekomen. Ook tijdens deze 

ALV zijn er geen vragen, opmerkingen of aanvullingen en de vergadering stelt de notulen van de 

algemene ledenvergadering van 7 mei 2024 vast.  

Een vraag over het aantal leden van de kascommissie komt later in de vergadering aan de orde. 

 

4. Besteding reserves  

De inkomsten en uitgaven zijn in evenwicht en de extra uitgaven vanuit de reserves ter bevordering 

van het spelplezier zijn volgens budget voor dit jaar 2024. 

 

5. Begroting/Contributie 2025 

Alie de Jong licht de begroting toe (zie de presentatie). 

Ook voor 2025 wordt begroot op gelijke inkomsten en uitgaven met uitzondering van de besteding 

uit reserves. Hierbij is voor 2025, jubileumjaar, een extra onttrekking van 12 K€ begroot ter 
financiering van lustrumactiviteiten. 

De contributies vormen de belangrijkste opbrengsten en deze post blijft in het budget voor 2025 

ongewijzigd op basis van eenzelfde aantal leden en een zelfde contributie per lid.  

In de verdeling van de kosten voor de commissies is een kleine verhoging van het budget voor de 

wedstrijdcommissie opgenomen om hiermee de reële benodigde uitgaven te dekken.  



Omdat 2025 een lustrumjaar is waarin de evenementen hieraan gerelateerd zullen zijn is het budget 

voor de evenementencommissie verlaagd en is er een aparte regel begroot voor de kosten van het 

lustrum. 

Er is in de begroting geen post voor inkomsten vanuit sponsoring maar er lopen wel gesprekken en 

sponsors zoals Jumbo lijken wel interesse te hebben in bijdrages voor prijzen bij wedstrijden of bij 

activiteiten rondom het jubileum.  

De kosten voor de exploitatiemaatschappij zijn geïndiceerd en zullen stijgen. Dit betreffen de 

vergoedingen die de vereniging aan de Exploitatie Maatschappij betaald voor gebruik van de 

faciliteiten en ondersteuning.  

Ook voor 2025 is een bedrag begroot voor themalessen maar niet meer voor korting op leskaarten.  

De afbouw van de reserves verloopt conform verwachting en ook na 2025 is er nog een kleine 

reserve boven de weerstandsreserve. Er wordt in 2025 geen reserve opgebouwd voor de viering van 

het volgende lustrum.  

 

 

6. Goedkeuring begroting/contributies 2025  

De algemene ledenvergadering keurt de begroting voor 2025 goed. De contributies over 2025 

worden niet verhoogd. 

 

7. Wijziging statuten  

Een statutenwijziging van de NGF in en de invoering van de wet bestuur en toezicht rechtspersonen 

(WTBR) van 1 juni 2021 zijn de aanleiding voor een voorstel om de statuten van de vereniging te 

wijzigen. Tevens wordt dan ook een wijziging voorgesteld om digitaal stemmen mogelijk te maken en 

het aantal leden van de kascommissie te wijzigen van drie naar twee. In totaal dus vier wijzigingen. 

Hierop ontstaat veel discussie over de voorgestelde aanpassingen behalve over het punt betreffende 

de WTBR. Het betreffen tekstuele en inhoudelijke aanpassingen op de voorstellen en de vraag of we 

niet beter het huishoudelijk reglement kunnen aanpassen. Tijdens de vergadering biedt de heer Ric 

Merckel zich aan als reserve lid van de kascommissie. Na stemming in de vergadering (1/3 voor, 2/3 

tegen) is het voorstel om het aantal leden van deze commissie te reduceren komen te vervallen. 

Besloten wordt dat het bestuur zich over de voorstellen zal beraden en de twee wijzigingen waarover 

discussie is ontstaan waar nodig in aangepaste vorm zal voorleggen aan de ALV in het voorjaar 2025. 

 

8. Goedkeuring wijziging statuten  

Het voorstel ter goedkeuring wordt ingetrokken.  

 

9. Verslag commissies  

Vertegenwoordigers van de commissies krijgen de gelegenheid om de vergadering te informeren 

over de plannen voor 2025 en een korte terugblik te geven op wat in het 2024 is gerealiseerd. 

De toelichting wordt niet opgenomen in het verslag, de hoofdlijnen zijn terug te vinden in de 

presentatie.  

 

De voorzitter bedankt alle commissies voor de input. De aanwezigen waarderen deze wijze van 

rapporteren door de commissies.  

 

10. Lustrum  

Op 13 september 2025 bestaat de vereniging 40 jaar. Ter viering van dit jubileum worden in 2025 

een aantal activiteiten georganiseerd met als streven dat alle leden betrokken worden. Er is een 

groepje leden gevonden die de organisatie met ondersteuning van de evenementencommissie en de 

wedstrijdcommissie op zich zullen nemen. 

 

 

 



11. Rondvraag  

Op de vraag wanneer de nieuwe agenda voor de verenigingsactiviteiten gereed zal zijn wordt 

aangegeven dat die in december wordt gemaakt en vlak na nieuwjaar ook digitaal beschikbaar is. 

 

Een van de aanwezige leden is ook Marshall en geeft aan dat dit jaar er als proef vanuit Thomas is 

gewerkt met Marshalls in de baan en dit nog geëvalueerd zal worden.  

 

 

Op de vraag wat bekend is over wijzigingen in het systeem Egolf4U wordt door de voorzitter 

geantwoord dat er inderdaad overgegaan zal worden naar een ander systeem maar dat er 

inhoudelijk hierover nog niets bekend is. Verwachting is dit nieuwe systeem begin 2025 wordt 

ingevoerd. 

 

De deelname aan de najaarscompetitie 2025 met twee teams is gepland zoals in 2024. Dit is de 

competitie voor gemengde teams op de woensdag. Voor de zondag is de baanbezetting te druk in 

oktober. 

 

De opmerking van een lid over alternatieven voor de aanwezigheid van schapen tussen de 

afslagplaats en de green wordt meegenomen naar het overleg tussen bestuur en Thomas. 

 

De enquête players-first bevat de mogelijkheid voor antwoorden op open vragen en geven van 

aanvullingen op de vragen.  

 

12. Sluiting  

De voorzitter bedankt de aanwezigen met een uitnodiging om na te praten met een drankje en sluit 

de vergadering.  

 

 


